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Rundtur omkring mulige plantningssteder i Slipperne og potentielle steder til
ansøgninger om støtte til projekter.
I rundgangen deltog alle udearealudvalget medlemmer + Tine Sønderby
som er konsulent omkring Nordea fonden.
Det sidste først. Vi diskuterede de forskellige steder og var enige om, at der
var flest muligheder ved det
lille torv ved Torveslipperne. Det var indhegnet, så det var vanskeligt helt at
få et overblik, men der er et par lindetræer og en gynge. Laura og flere
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I det følgende er der billeder fra de steder, vi skal forholde os til i
forbindelse med beplantning efter renoveringen. Vi kan supplere teksten på
mødet d. 21.

Her har der tidligere været en sti rundt om gavl og skur, så der er forbindelse
til stien
ud mod volden. Vi skal beslutte om der stadig skal være en sti.
Der kommer et hegn op, så beboerne generes ikke.
Der kan evt. plantes buske, men de skal være en meter fra gavlen og med
rødder som ikke breder sig for voldsomt.
Der kan evt. også plantes/sås vilde blomster eller kraftigt dækkende stauder



Beboerne har tidligere selv klippet/ passet området, men det er ikke helt
klart
hvordan de forholder sig nu. De ønsker dog hækken til høje væk. (ses ikke på
billedet)



Dette hjørne er fælles – den beskadigede bærmispel bør erstattes.
I stedet for græs kunne plantes dækkende stauder.



Et eksempel på et forbed hvor vi kan komme med forslag som gavner
biodiversitet og som ikke er plejekrævende.
Eksemplet er i papiret om beplantning efter renoveringen.



En beboer spørger om renovering af støttemuren, udvalget mener også det
er nødvendigt og
kontakter driften.



Her er høje beton bede som vi skal tale med beboerne om. Ønsker de at
bevare dem
Eller skal der forsøges nye ideer?



På dette grønne område plejer der at være græs og et par skulpturer.
Det er et skyggested, så det er ikke oplagt med bænke og borde.
Vi skal vurdere om der fortsat skal være græs eller der skal plantes noget
andet.



Her er det lykkedes at bevare den store robinie – skulpturen har længe været
på vej væk.
Måske kan der placeres en ny skulptur. Under robinien kunne der evt. laves
et bed med stauder for at beskytte
træet.



Dette grønne hjørne – er med græs, et lille æbletræ og lindetræerne som
forbinder pladsen med det lille torv. Bør bevares.



Torvet fungerer godt og virker hyggeligt og bruges af beboerne.
Måske skal pergolaen renoveres.
Udvalget mente at torvet ikke skal ændres.



Dette område med den lille høj er der lavet en plan for som vi skal tage op
igen og justere:
Forslag til renovering af Den Lille Høj
Det meste af højen er overvokset med snebær. Det er en tæt bevoksning og
der er intet under. Der er desuden nogle træer og en del buksbombuske,
mest storbladet.
Det er ideen af renovere stykket, så den får større værdi for biodiversitet og
så den bliver smukkere at se på.

Alle snebær fjernes og der rodfræses. Der plantes skovbund under træerne, i
det åbne tørketålende urter som: gul evighedsblomst, djævelsbid, gul snerre
osv.



Åbningen ud mod stien bevares. Til den ene side plantes solbær til den
anden side en hyld og et æbletræ og en skovbund under træerne.
Småbladet buksbom fjernes, der beskæres lidt i de storbladede buksbom. så
der kommer en åbning. I åbningen plantes en busk f.eks. en æblerose der
plantes kvalkved og tørst mellem træerne.





Der har været forslag om at ændre lidt ved hækkene. Det kunne for
eksempel laves et klippet vindue fra legepladsen. Det er aldrig
færdigdiskuteret.
Det store træ trompetkronen er fredet og det bør være en prof. Træplejer
som beskærer det som hænger ind over taget.


